
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VIII скликання 

 

ПРОТОКОЛ 

 

01.03.2023     м. Черкаси     № 35 

 

засідання постійної комісії з питань  

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів 

 

 

Головуючий - Віштак І.А. 

Секретар постійної комісії - Братаніч В.А. 

 

Присутні члени комісії: Вельбівець. О.І., Гайович В.Ю., Погорілий В.Г., 

Радуцький О.Р., Савчук Г.К., Ткаченко А.М., Чен 

В.Є., Яріш А.А., Радченко С.В. (присутній при 

розгляді питань 6-13) 

 

Відсутні члени комісії: Куліков В.В., Курбет Є.О., Легойда С.М., 

Новицький І.В.  

 

 

Список запрошених додається (додаток 1). 

 

 

Присутні: 

Воскобойнік 

Олександр Анатолійович 

 

- депутат обласної ради 

Мацко  

Олександр Францович 

 

- заступник директора Департаменту 

будівництва Черкаської обласної 

державної адміністрації 

Клименко  

Михайло Володимирович 

- начальник відділу архітектури 

Управління містобудування та 

архітектури 
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Порядок денний: 

1. Звіт про виконання обласної Програми «Призовна дільниця» на 2020-2022 

роки, затвердженої рішенням обласної ради від 20.12.2019 №34-49/VII 

(розглядається в порядку контролю) 

Доповідач 

Озеран 

Сергій Анатолійович 

 

- 
 

директор Департаменту цивільного 

захисту, оборонної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами Черкаської 

обласної державної адміністрації 

2. Про внесення змін до обласної цільової програми «Призовна дільниця» на 

2023-2025 роки 

Доповідач 

Озеран 

Сергій Анатолійович 

 

- 
 

директор Департаменту цивільного 

захисту, оборонної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами Черкаської 

обласної державної адміністрації 

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23.04.2021 № 6-33/VІІІ «Про 

програму підтримки діяльності органів виконавчої влади на 2021-2025 роки» 

Доповідач 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

 

- 
 

перший заступник голови Черкаської 

обласної державної адміністрації 

4. Звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області за 2022 рік 

Доповідач 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

 

- 
 

перший заступник голови Черкаської 

обласної державної адміністрації 

5. Про погодження розпоряджень Черкаської обласної військової адміністрації: 

5.1.  Від 09.01.2023 № 13 «Про розподіл субвенції з обласного бюджету» 

Доповідач 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

 
- 

 
начальник Управління освіти і науки 

Черкаської обласної державної 

адміністрації 

5.2. Від 09.01.2023 № 14 «Про розподіл видатків освітньої субвенції» 

Доповідач 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

 

- 
 

начальник Управління освіти і науки 

Черкаської обласної державної 

адміністрації 

Співдоповідачі   

Уманець 

Антоніна Сергіївна 

- начальник Управління охорони здоров’я  

Черкаської обласної державної 

адміністрації 

Шабатін  

Олександр 

Олексійович 

 

- 

начальник Управління культури та 

охорони культурної спадщини 
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Черкаської обласної державної 

адміністрації 

5.3. Від 16.01.2023 № 28 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету та 

внесення змін до Обсягу капітальних вкладень бюджету у розрізі 

інвестиційних проєктів у 2023 році» 

Доповідач 

Різник 

Олег Петрович 

 
- 

 
директор Департаменту будівництва 

Черкаської обласної державної 

адміністрації 

5.4. Від 23.01.2023 № 40 «Про передачу видатків обласного бюджету» 

Доповідач 

Озеран 

Сергій Анатолійович 

 

- 
 

директор Департаменту цивільного 

захисту, оборонної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами Черкаської 

обласної державної адміністрації 

5.5. Від 03.02.2023 № 54 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» 

Доповідач    

Чикало 

Руслан 

Олександрович 

- директор Департаменту соціального 

захисту населення Черкаської обласної 

державної адміністрації 

 

5.6. Від 07.02.2023 № 62 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» 

Доповідач 

Різник 

Олег Петрович 

 

- 
 

директор Департаменту будівництва 

Черкаської обласної державної 

адміністрації 

5.7. Від 10.02.2023 № 71 «Про розподіл субвенції» 

Доповідач 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

 
- 

 
начальник Управління освіти і науки 

Черкаської обласної державної 

адміністрації 

5.8. Від 13.02.2023 № 74 «Про розподіл освітньої субвенції» 

Доповідач 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

 

- 
 

начальник Управління освіти і науки 

Черкаської обласної державної 

адміністрації 

5.9. Від 17.02.2023 № 82 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» 

Доповідач 

Уманець 

Антоніна Сергіївна 

 
- 

 
начальник Управління охорони здоров’я  

Черкаської обласної державної 

адміністрації  

5.10. Від 17.02.2023 № 83 «Про розподіл субвенції з державного бюджету» 
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Доповідач 

Уманець 

Антоніна Сергіївна 

 

- 

начальник Управління охорони здоров’я  

Черкаської обласної державної 

адміністрації  

6. Про внесення змін до рішення обласної ради від 16.12.2022 №16-4/VІІІ «Про 

обласний бюджет Черкаської області на 2023 рік» 

Доповідач 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

 
- 

 
перший заступник голови Черкаської 

обласної державної адміністрації 

7. Про виконання обласної Програми "Створення містобудівного кадастру 

Черкаської області на 2020-2021 роки" (розглядається в порядку контролю) 

Доповідач 

Різник 

Олег Петрович 

 

- 
 

директор Департаменту будівництва 

Черкаської обласної державної 

адміністрації 

8. Про затвердження обласної програми «Створення містобудівного кадастру 

Черкаської області на 2023 - 2024 роки» 

Доповідач 

Різник 

Олег Петрович 

 

- 
 

директор Департаменту будівництва 

Черкаської обласної державної 

адміністрації 

9. Про затвердження обласної програми «Розроблення Схеми планування 

території Черкаської області на 2023 - 2025 роки» 

Доповідач 

Різник 

Олег Петрович 

 

- 
 

директор Департаменту будівництва 

Черкаської обласної державної 

адміністрації 

10. Про внесення змін до рішення обласної ради від 11.109.2020 №38-10/VІІ «Про 

обласну програму забезпечення учасників антитерористичної 

операції/операції об’єднаних сил і бійців-добровольців, які брали участь у 

захисті територіальної цілісності та державного суверенітету на Сході 

України, та членів їх сімей житлом у 2021-2025 роках» 

Доповідач 

Чикало  

Руслан Олександрович 

 
- 

 
директор Департаменту соціального 

захисту населення Черкаської обласної 

державної адміністрації 

11. Про затвердження Програми розвитку автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної власності у 

населених пунктах Черкаської області на 2023-2026 роки 

Доповідач 

Різник 

Олег Петрович 

 

- 
 

директор Департаменту будівництва 

Черкаської обласної державної 

адміністрації 
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12. Про Програму підтримки розвитку сільськогосподарських обслуговуючих 

кооперативів та сімейних фермерських господарств Черкаської області на 

період до 2020 року (розглядається в порядку контролю) 

Доповідач 

Глухов  

Ігор Валентинович 

 
- 

 
директор Департаменту агропромислового 

розвитку Черкаської обласної державної 

адміністрації 

13. Звіт про виконання цільової Програми розвитку міжнародного 

співробітництва та міжрегіональної співпраці Черкаської області на 2022 -

2026 роки у 2022 році (розглядається в порядку контролю) 

Доповідач 

Карманнік  

Роман Володимирович 

 

- 
 

директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської обласної державної 

адміністрації 

14. Різне. 

 

У зв’язку з відсутністю на початку засідання Радченка С.В., головуючий 

запропонував обрати секретаря на дане засідання.  

Радуцький О.Р. запропонував обрати секретарем Братаніча В.А. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію Радуцького О.Р. щодо 

обрання секретарем засідання Братаніча А.В. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» -9,   «Проти» - 0;    «Утримались» - 1;    «Не голосували» – 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: секретарем засідання обрати Братаніча А.В. 

Головуючий запитав, чи будуть пропозиції до порядку денного та 

запропонував прийняти порядок денний за основу і в цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» -10;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: порядок денний прийняти за основу і в цілому. 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Озерана С.А. про виконання обласної Програми «Призовна дільниця» на 

2020-2022 роки, затвердженої рішенням обласної ради від 20.12.2019                 

№34-49/VII. 

Озеран С.А. повідомив, що дана програма фінансувалася за період дії один 

раз на суму 48 тис грн для придбання канцелярських товарів. 

ВИСТУПИЛИ: 

 Вельбівець О.І. поцікавився, хто безпосередній виконавець програми і чи 

надходили пропозиції. 

 Озеран С.А. відповів, що безпосереднім виконавцем є центр 

комплектування та військкомат. Вказав, що питання призову на даний час не 

піднімається. 



6 

 

 

 Головуючий висунув пропозицію звіт про виконання програми до взяти 

відома та поставив на голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0, «Утрималися» - 0, «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

звіт про виконання обласної Програми «Призовна дільниця» на 2020-2022 

роки, затвердженої рішенням обласної ради від 20.12.2019 №34-49/VII взяти до 

відома. 

Звіт про виконання обласної Програми "Призовна дільниця" на 2020-2022 

роки, затвердженої рішенням обласної ради від 20.12.2019 №34-49/VII додається 

(додаток 2). 

Висновок додається (додаток 3). 

2. СЛУХАЛИ:  

Озерана С.А. про внесення змін до обласної цільової програми «Призовна 

дільниця» на 2023-2025 роки. 

Озеран С.А. пояснив, що вносяться зміни до обласної цільової програми 

«Призовна дільниця» на 2023-2025 роки, замінивши в її тексті та додатках слова 

«Управління цивільного захисту Черкаської обласної державної адміністрації» 

словами «Департамент цивільного захисту, оборонної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами Черкаської обласної державної адміністрації». 

ВИСТУПИЛИ: 

Головуючий запитав, чи будуть запитання до доповідача та поставив на 

голосування пропозицію підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до 

обласної цільової програми «Призовна дільниця» на 2023-2025 роки» та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до обласної 

цільової програми «Призовна дільниця» на 2023-2025 роки» та рекомендувати 

до розгляду на сесії обласної ради. 

Проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до обласної цільової 

програми «Призовна дільниця» на 2023-2025 роки» додається (додаток 4). 

Висновок додається (додаток 5). 

3. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М. про внесення змін до рішення обласної ради від 23.04.2021 

№ 6-33/VІІІ «Про програму підтримки діяльності органів виконавчої влади на 

2021-2025 роки». 

Кравченко Н.М. вказала, що зміни, які вносяться в Програму, стилістичні, 

доповнені окремими пунктами. Зміни вносяться: 

розділ І - доповнюється пунктом 1.3; 
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розділ ІІ - пункти. 2.1, 2.4 викладається в новій редакції, пункти 2.2, 2.3, 2.7 

доповнюються; 

розділ ІІІ - пункти 3.1, 3.4 доповнюються, пункт 3.3 викладається в новій 

редакції. 

ВИСТУПИЛИ: 

Вельбівець О.І. поцікавився, чому внесли зміни у п.1.1 та яка попередня 

версія даного пункту. Чи є звернення до Кабінету Міністрів України стосовно 

додаткового фінансування з державного бюджету на всі заходи Програми?  

Головуючий вніс пропозицію підтримати проєкт рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 23.04.2021 № 6-33/VІІІ «Про 

програму підтримки діяльності органів виконавчої влади на 2021-2025 роки» та 

поставив на голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 9,     «Проти» - 1,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 23.04.2021 № 6-33/VІІІ «Про програму підтримки діяльності 

органів виконавчої влади на 2021-2025 роки» та рекомендувати до розгляду на 

сесії обласної ради. 

Проєкт рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

23.04.2021 № 6-33/VІІІ «Про програму підтримки діяльності органів виконавчої 

влади на 2021-2025 роки» додається (додаток 6). 

Висновок додається (додаток 7). 

4.  СЛУХАЛИ:  

Кравченко Н. М. про виконання обласного бюджету Черкаської області за 

2022 рік. 

Виступ Кравченко Н.М. додається (додаток 8). 

ВИСТУПИЛИ: 

Вельбівець О.І. запитав, скільки становлять капітальні видатки по бюджету 

розвитку та кредиторська заборгованість. 

Кравченко Н.М. відповіла, що капітальні видатки становлять порядку 100 

млн грн. Кредиторська заборгованість становить 11 млн грн. Назвала основні 

об’єкти по яких існує кредиторська заборгованість. 

Радуцький О.Р. звернувся до Шила В.М. з питанням чи поставлений на 

облік автомобіль швидкої допомоги для перинатального центру та яку кількість 

пакетів НСЗУ мали в минулому році. 

Шило В.М. відповів, що ведеться переписка з Міністерством охорони 

здоров’я для вирішення даного питання. Мали 20 пакетів НСЗУ, на даний час 

залишилося 19. Пояснив причину не отримання одного пакету. 

Віштак І.А. вніс пропозицію розглянути питання стосовно автомобіля 

швидкої допомоги на наступному засіданні постійної комісії. 

Головуючий запитав, чи є запитання до доповідача та запропонував 

перейти до голосування щодо підтримки проєкту рішення обласної ради «Про 
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звіт щодо виконання обласного бюджету Черкаської області за 2022 рік» та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

 підтримати проєкт рішення обласної ради «Про звіт щодо виконання 

обласного бюджету Черкаської області за 2022 рік» та рекомендувати до 

розгляду на сесії обласної ради. 

Проєкт рішення «Про звіт про виконання обласного бюджету Черкаської 

області за 2022 рік» додається (додаток 9). 

Висновок додається (додаток 10). 

5.1. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В. про розпорядження Черкаської обласної військової 

адміністрації від 09.01.2023 № 13 «Про розподіл субвенції з обласного 

бюджету». 

Виступ Данилевського В.В. додається (додаток 11). 

ВИСТУПИЛИ: 

Вельбівець О.І. запитав, якого рівня учнівські олімпіади. 

Данилевський В.В. пояснив, що це стипендії призерам обласних олімпіад 

та учасникам захисту робіт МАН обласного рівня . 

Головуючий запропонував погодити розпорядження Черкаської обласної 

військової адміністрації від 09.01.2023 № 13 «Про розподіл субвенції з обласного 

бюджету». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

09.01.2023 № 13 «Про розподіл субвенції з обласного бюджету». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

09.01.2023 № 13 «Про розподіл субвенції з обласного бюджету» додається 

(додаток 10). 

Висновок додається (додаток 11). 

5.2. СЛУХАЛИ:  

Данилевського В.В. про розпорядження Черкаської обласної військової 

адміністрації від 09.01.2023 № 14 «Про розподіл видатків освітньої субвенції». 

Виступ Данилевського В.В. додається (додаток 14). 

ВИСТУПИЛИ: 

Віштак І.А. поцікавився, чи є запитання до доповідача та вніс пропозицію  

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

09.01.2023 № 14 «Про розподіл видатків освітньої субвенції». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 
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(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

09.01.2023 № 14 «Про розподіл видатків освітньої субвенції». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

09.01.2023 № 14 «Про розподіл видатків освітньої субвенції» додається (додаток 

15). 

Висновок додається (додаток 16). 

5.3. СЛУХАЛИ: 

Різника О.П. про розпорядження Черкаської обласної військової 

адміністрації від 16.01.2023 № 28 «Про перерозподіл видатків обласного 

бюджету та внесення змін до Обсягу капітальних вкладень бюджету у розрізі 

інвестиційних проєктів у 2023 році». 

Різник О.П. пояснив, що даним розпорядженням здійснюється 

перерозподіл видатків у межах загального обсягу бюджетних призначень, 

передбачених головному розпоряднику коштів Департаменту будівництва 

Черкаської обласної ради на погашення кредиторської заборгованості в сумі 

494,341 тис грн станом на 01.01.2023 по об’єкту «Обласний центр екстреної 

медичної допомоги та медицини катастроф Черкаської обласної ради» 

(коригування проєктно-кошторисної документації та отримання експертного 

звіту). 

ВИСТУПИЛИ: 

Гайович В.Ю. поцікавився, хто виконавець проєктно-кошторисної 

документації, в якому році здійснено експертизу, з чим пов’язане коригування, 

на скільки зросла кошторисна вартість проєкту. 

Різник О.П. відповів, що виконавцем проєктно-кошторисної документації 

є ФОП «Гула О.С.», експертиза здійснена в грудні 2022 році.  

Мацко О.Ф. пояснив, що проєкт передавався від одного виконавця до 

іншого. В останнього виконавця були зауваження до проєкту, а також був припис 

про зупинення будівництва. Внесено корегування до проєктно-кошторисної 

документації. Кошторисна вартість змінилася із 70 млн грн на 120 млн грн. 

Вельбівець О.І. запитав, яка загальна сума витрат, пов’язана з 

проєктуванням та коригуванням документації. Наголосив на тому, що 

проводиться не раціональне використання коштів.  

 Табурець І.І. пояснив, що у воєнний час є поняття раціональних витрат. 

Використання 120 млн грн на цей час не раціонально. Звернувся з проханням про 

погашення кредиторської заборгованості. Вказав, що наступним кроком буде 

пошук шляхів  виходу з даної ситуації. 

Вельбівець О.І. вніс пропозицію щодо будівництва об’єкта «Обласний 

центр екстреної медичної допомоги та медицини катастроф Черкаської обласної 

ради» в дві черги протягом двох бюджетних років.  

Головуючий наголосив на тому, що погоджувати чи не погоджувати дане 

розпорядження є правом кожного. Питання будівництва або пошуку приміщення 

має бути обговорене з керівництвом області дещо в іншому форматі. Поставив 
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на голосування погодження розпорядження Черкаської обласної військової 

адміністрації від 16.01.2023 № 28 «Про перерозподіл видатків обласного 

бюджету та внесення змін до Обсягу капітальних вкладень бюджету у розрізі 

інвестиційних проєктів у 2023 році». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.01.2023 № 28 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету та внесення 

змін до Обсягу капітальних вкладень бюджету у розрізі інвестиційних проєктів 

у 2023 році». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.01.2023 № 28 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету та внесення 

змін до Обсягу капітальних вкладень бюджету у розрізі інвестиційних проєктів 

у 2023 році» додається (додаток 17). 

Висновок додається (додаток 18). 

5.4. СЛУХАЛИ: 

Озерана С.А. про розпорядження Черкаської обласної військової 

адміністрації від 23.01.2023 № 40 «Про передачу видатків обласного бюджету». 

Озеран С.А. пояснив, що у зв’язку із змінами, внесеними до структури 

Черкаської обласної державної адміністрації, передаються у повному обсязі 

бюджетні призначення, передбачені у обласному бюджеті Черкаської області на 

2023 рік, від Управління цивільного захисту Черкаської обласної державної 

адміністрації до Департаменту цивільного захисту, оборонної роботи та 

взаємодії з правоохоронними органами Черкаської обласної державної 

адміністрації. 

ВИСТУПИЛИ: 

Віштак І.А. запитав, чи будуть запитання до доповідача та поставив на 

голосування погодження розпорядження Черкаської обласної військової 

адміністрації від 23.01.2023 № 40 «Про передачу видатків обласного бюджету». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

23.01.2023 № 40 «Про передачу видатків обласного бюджету» 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

23.01.2023 № 40 «Про передачу видатків обласного бюджету» додається 

(додаток 19). 

Висновок додається (додаток 20). 
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5.5. СЛУХАЛИ: 

Чикала Р.О. про розпорядження Черкаської обласної військової 

адміністрації від 03.02.2023 № 54 «Про перерозподіл видатків обласного 

бюджету». 

Чикало Р.О. вказав, що перерозподіл видатків обласного бюджету 

здійснюється в межах кошторису. Звернувся з проханням погодити перерозподіл 

79 тис грн на придбання електростанції для Чехівського психоневрологічного 

інтернату та 2,9 млн грн для надання субвенції бюджетам територіальних громад 

області на виплату одноразової грошової допомоги в розмірі 50 тис грн членам 

сімей осіб, смерть яких пов’язана з проведенням АТО/ООС, здійсненням заходів, 

необхідних для забезпечення оборони України, захисту безпеки населення та 

інтересів держави у зв’язку з військовою агресією російської федерації проти 

України. 

ВИСТУПИЛИ: 

Вельбівець О.І. запитав, чи закладалися ці кошти в бюджет. 

Кравченко Н.М. пояснила, що кошти закладалися в бюджет для надання 

матеріальної допомоги. Для того, щоб їх можна було використати, необхідно 

зробити перерозподіл у вигляді субвенцій територіальним громадам. 

Головуючий поставив на голосування погодження розпорядження 

Черкаської обласної військової адміністрації від 03.02.2023 № 54 «Про 

перерозподіл видатків обласного бюджету». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» -10,     «Проти» - 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

03.02.2023 № 54 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

03.02.2023 № 54 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» додається 

(додаток 21). 

Висновок додається (додаток 22). 

5.6. СЛУХАЛИ: 

Різника О.П. про розпорядження Черкаської обласної військової 

адміністрації від 07.02.2023 № 62 «Про перерозподіл видатків обласного 

бюджету». 

Різник О.П. пояснив, що дане розпорядження передбачає зменшення 

видатків розвитку загального фонду на суму 244 тис грн та відповідного 

збільшення видатків загального фонду на погашення заборгованості відповідно 

до судових рішень Господарського суду Черкаської області за проведені у 2020 

році роботи з поточного середнього ремонту автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення у рамках реалізації Програми підвищення 

рівня безпеки дорожнього руху на період до 2023 року. 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравченко Н.М. пояснила, що оплачена робота, за проєкти не оплачували. 
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Головуючий запитав, чи будуть запитання та поставив на голосування 

погодження розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

07.02.2023 № 62 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

 погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

07.02.2023 № 62 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

07.02.2023 № 62 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» додається 

(додаток 23). 

Висновок додається (додаток 24). 

5.7. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В. про розпорядження Черкаської обласної військової 

адміністрації від 10.02.2023 № 71 «Про розподіл субвенції». 

Данилевський В.В. вказав, що мова йде про розподіл видатків на підтримку 

осіб з особливими освітніми потребами в сумі 7,382 млн грн. Дана сума незмінна 

на рік. 

ВИСТУПИЛИ: 

Вельбівець О.І. запитав, чи це повна сума. 

Головуючий звернувся з проханням погодити розпорядження Черкаської 

обласної військової адміністрації від 10.02.2023 № 71 «Про розподіл субвенції». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

 погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

10.02.2023 № 71 «Про розподіл субвенції». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

10.02.2023 № 71 «Про розподіл субвенції» додається (додаток 25). 

Висновок додається (додаток 26). 

5.8. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В. про розпорядження Черкаської обласної військової 

адміністрації від 13.02.2023 № 74 «Про розподіл освітньої субвенції». 

Данилевський В.В. пояснив, що заповнено 5 вакантних посад в 

інклюзивно-ресурсних центрах Канівської, Паланської, Смілянської та 

Уманської територіальних громад. Для своєчасної виплати заробітної плати 

педагогічним працівникам проведено перерозподіл освітньої субвенції у межах 

видатків головного розпорядника коштів - Управління освіти і науки Черкаської 

обласної державної адміністрації в сумі 983,8 тис грн. 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравченко Н.М. додала, що ці кошти були на залишку. 
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Головуючий поставив на голосування погодження розпорядження 

Черкаської обласної військової адміністрації від 13.02.2023 № 74 «Про розподіл 

освітньої субвенції». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

 погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

13.02.2023 № 74 «Про розподіл освітньої субвенції» 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

13.02.2023 № 74 «Про розподіл освітньої субвенції» додається (додаток 247). 

Висновок додається (додаток 28). 

5.9. СЛУХАЛИ: 

Уманець А.С. про розпорядження Черкаської обласної військової 

адміністрації від 17.02.2023 № 82 «Про перерозподіл видатків обласного 

бюджету». 

Виступ Уманець А.С. додається (додаток 29). 

ВИСТУПИЛИ: 

Вельбівець О.І. запитав, чому фінансується МСЕК. Хто мав реформувати 

даний заклад? 

Уманець А.С. пояснила, що в умовах реформування МСЕК виділялися 

кошти на 3 місяці. Надалі малося бути реформування даної структури. На даний 

час її не реформували і вона працює як самостійний заклад до кінця року. 

Прийшла субвенція з державного бюджету. Реформувати мало Міністерство 

охорони здоров’я України.  

 Головуючий вніс пропозицію про погодження розпорядження 

Черкаської обласної військової адміністрації від 17.02.2023 № 82 «Про 

перерозподіл видатків обласного бюджету». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

 погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

17.02.2023 № 82 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

17.02.2023 № 82 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» додається 

(додаток 30). 

Висновок додається (додаток 31). 

5.10. СЛУХАЛИ: 

Уманець А.С. про розпорядження Черкаської обласної військової 

адміністрації від 17.02.2023 № 83 «Про розподіл субвенції з державного 

бюджету». 

Виступ Уманець А.С. додається (додаток 32). 
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ВИСТУПИЛИ: 

Віштак І.А. запитав, чи є запитання до Уманець А.С. та запропонував 

перейти до голосування щодо погодження розпорядження Черкаської обласної 

військової адміністрації від 17.02.2023 № 83 «Про розподіл субвенції з 

державного бюджету». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

 погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

17.02.2023 № 83 «Про розподіл субвенції з державного бюджету» 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

17.02.2023 № 83 «Про розподіл субвенції з державного бюджету» додається 

(додаток 33). 

Висновок додається (додаток 34). 

До засідання постійної комісії долучився Радченко С.В. (при повторному 

голосуванні). 

6. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М. про внесення змін до рішення обласної ради від 16.12.2022 

№16-4/VІІІ «Про обласний бюджет Черкаської області на 2023 рік». 

Виступ Кравченко Н.М. додається (додаток 35). 

ВИСТУПИЛИ: 

Гайович В.Ю. звернувся з проханням пояснити ситуацію стосовно виплат 

по Уманській поліграфії. 

Кравченко Н.М. пояснила, що виділено кошти в сумі 3,7 млн грн на 

погашення заборгованості всім кредиторам, виплата заробітної плати, оплата 

комунальних платежів. 

Мушієк М.Г. додав, що дана структурна одиниця знаходиться на стадії 

ліквідації, проводиться оплата всіх заборгованостей. 

Вельбівець О.І. запитав з чим пов’язане збільшення видатків на оплату 

заробітної плати працівникам виконавчого апарату Черкаської обласної ради. 

Звернувся з проханням назвати показники попереднього року та показники, які 

закладені в бюджет на 2023 рік. 

Кравченко Н.М. пояснила, що збільшення видатків пов’язане із 

збільшенням чисельності працівників обласної ради.  

Підгорний А.В. повідомив, що плануються зміни до штатної структури в 

кількості 5 штатних одиниць в Управлінні майном обласної ради для підсилення 

роботи з майном. Тому збільшуються витрати на заробітний фонд. 

Вельбівець О.І. вказав на те, що виділення 12 млн грн на виплату 

стимулюючих працівникам органів управління на даний час є не коректним. 

Запропонував звернутися до Кабінету Міністрів з пропозицією про належне 

утримання органів виконавчої влади, в тому числі заробітної плати. 

Віштак І.А. звернувся з проханням дати пояснення по реконструкції 

стадіону «Шахтар» м. Ватутіне. 
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Кравченко Н.М. пояснила, що реконструкція даного стадіону 

фінансувалася за рахунок цільової субвенції з державного бюджету, в минулому 

році здійснено перевірку КРУ. КРУ видало припис про проведення коригування 

проєктно-кошторисної документації та виділення  коштів для проведення 

консервації даного об’єкта. На рахунку обласного бюджету є невикористані       

4,3 млн грн з цільової субвенції з державного бюджету. Тому виділяються            

50 тис грн для проведення коригування проєктно-кошторисної документації. 

Вельбівець О.І. висловив думку про недоцільність в даний час проводити 

реконструкцію стадіону в м. Ватутіне.  

Тарасенко В.П. прозвітувався про виконані роботи в КП «Готельний 

комплекс «Дніпро» та пояснив на що потрібні кошти в сумі 750 тис грн. 

Підгорний А.В. вніс пропозицію по використанню нерозподілених коштів 

депутатського фонду в сумі 6 млн грн на будівництво бомбосховища для 

Тальнівського ЗЗСО. Після тривалого обговорення відмовився від даної 

пропозиції. 

Кравченко Н.М. наголосила, що відповідно до пропозицій депутатів 

здійснено додаткові зміни та доповнення до проєкту рішення. По Управлінню 

охорони здоров'я зменшуються на 4 млн гри призначення по 

«Спеціалізована стаціонарна медична допомога населенню» на придбання 

медичного обладнання для КНП «Черкаський обласний кардіологічний 

центр Черкаської обласної ради» та відповідно збільшуються по 

«Багатопрофільна стаціонарна медична допомога населенню» на 

придбання медичного обладнання для офтальмологічного відділення КНП 

«Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради» (система оптичної 

когерентної томографії сітківки (з програмним забезпеченням).  1,5 млн грн, 

які спрямовувалися на кардіоцентр (проведення капітального ремонту 

приміщення) перерозподіляються на придбання обладнання. 

Віштак І.А. акцентував увагу на необхідності перегляду пріоритетів в 

умовах воєнного стану, вніс пропозицію передбачити з вільного залишку кошти 

на виготовлення проєктно-кошторисної документації бомбосховищ для закладів 

освіти. 

Погорілий В.Г. вказав, що по своїх ОТГ всі підвальні приміщення 

підлаштовані під укриття. Закладаються кошти в бюджет для їх облаштування.  

Вельбівець О.І. звернувся до Табурця І.І. з проханням будівництво 

бомбосховищ визначити стратегічним напрямком на 1-2 роки. 

Радуцький О.Р. звернувся з пропозицією взяти за основу та підтримати 

зміни та доповнення до бюджету рішення обласної ради від 16.12.2022 № 16-

4/VIII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2023 рік» з урахуванням змін 

та доповнень. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію Радуцького О.Р. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 5,     «Проти» - 1,    «Утрималися» - 3,     «Не голосували» - 1. 

(рішення не набрало достатньої кількості голосів) 
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Вельбівець О.І. звернувся до депутатів з проханням не підтримувати 

пропозицію про додаткове виділення 12 млн грн на виплату заробітної плати з 

нарахуваннями працівникам обласної державної адміністрації. Запропонував 

повернутися до цього питання після скасування воєнного часу. Мотивував це 

тим, що наразі питання про виплату надбавок не є вкрай необхідним. Залишити 

за депутатами нерозподілені кошти в сумі 6 млн грн, а суму в 64 млн грн вільного 

залишку переглянути на пріоритетність. 

Табурець І.І. пояснив, що люди повинні бути вмотивовані, бо працюють 

понаднормово. Економія коштів відбулася за рахунок перерозподілу 

навантаження.  

Яріш А.А. зауважив, що депутати вже визначилися із пріоритетними 

напрямками. 

Воскобойнік О.А. звернувся з проханням зупинити засідання комісії на 

декілька хвилин, бо депутати під час дискусії не повністю зрозуміли за що 

голосували.  

Віштак І.А. виніс на розгляд депутатів пропозицію Воскобойніка О.А., 

запропонував відпустити запрошених, залишити членів бюджетної комісії, 

керівників фракцій та обговорити питання, що виникли при обговоренні даного 

проєкту рішення. 

Вельбівець О.І. залишив засідання комісії перед початком голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 9,     «Проти» - 0,    «Утрималися» - 1,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

Кравченко Н.М. доповіла, що всі зміни до бюджету на 2023 рік будуть 

профінансовані з обласного бюджету, для цього наявний фінансовий ресурс. 

Віштак І.А. наголосив на тому, що депутати можуть під обласні програми 

включати заходи, вибирати пріоритетні. На рівні Управління освіти і науки, 

обласного керівництва має бути чітка позиція. В деяких населених пунктах 

Маньківської територіальної громади діти не ходять до садочка, не навчаються в 

школах, тому що там немає бомбосховищ. Була пропозиція депутата Вельбівця 

О.І. повернутися до голосування за основу і в цілому за виключенням пункту 

щодо виділення додаткових коштів на заробітну плату. 

Радуцький О.Р. вніс пропозицію проєкт рішення взяти за основу і в 

цілому з врахуванням пропозицій, які надала Кравченко Н.М. 

Головуючий поставив на голосування питання про підтримання проєкту 

рішення  обласної ради «Про внесення змін та доповнення до рішення обласної 

ради від 16.12.2022 № 16-4/VIII «Про обласний бюджет Черкаської області на 

2023 рік» із змінами та доповненнями взявши за основу і в цілому та 

рекомендувати на розгляд сесії обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 9,     «Проти» - 2,    «Утрималися» -0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 
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ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт обласної ради «Про внесення змін та доповнення до 

рішення обласної ради від 16.12.2022 № 16-4/VIII «Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2023 рік» із змінами та доповненнями взявши за основу і 

в цілому та рекомендувати на розгляд сесії обласної ради. 

Проєкт рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

16.12.2022 №16-4/VІІІ «Про обласний бюджет Черкаської області на 2023 рік» 

додається (додаток 36). 

Висновок додається (додаток 37). 

7. СЛУХАЛИ: 

Різника О.П. про виконання обласної Програми «Створення 

містобудівного кадастру Черкаської області на 2020-2021 роки». 

Різник О.П. пояснив, що дана програма закінчилася в 2021 році. Звернувся 

з проханням зняти її з контролю. 

ВИСТУПИЛИ: 

Віштак І.А. пояснив, що у зв’язку із закінченням терміну дана програма як 

така, що не існує. Поставив на голосування пропозицію про зняття обласної 

Програми «Створення містобудівного кадастру Черкаської області на 2020-2021 

роки» з контролю у зв’язку із закінченням терміну дії. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

звіт про виконання обласної Програми «Створення містобудівного 

кадастру Черкаської області на 2020-2021 роки» взяти до відома; 

погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради від 

12.03.2020 №36-38/VII обласної програми «Створення містобудівного кадастру 

Черкаської області на 2020-2021 роки» у зв’язку із закінченням терміну дії. 

Проєкт рішення «Про виконання обласної Програми «Створення 

містобудівного кадастру Черкаської області на 2020-2021 роки» додається 

(додаток 38 ). 

Висновок додається (додаток 39). 

8. СЛУХАЛИ:  

Різника О.П. про затвердження обласної програми «Створення 

містобудівного кадастру Черкаської області на 2023 - 2024 роки». 

Різник О.П. назвав основні завдання та заходи програми. 

ВИСТУПИЛИ: 

 Гайович В.Ю. запитав, чому програма розроблена на два роки, хто 

займається містобудівним кадастром, які джерела фінансування, чи є в 

державному бюджеті видатки, передбачені на дану програму. 

Клименко М.В. назвав основні завдання програми. Пояснив, що за два роки 

налаштують програмне забезпечення для ведення геоінформаційної системи 

містобудівного кадастру (закупівля апаратного та програмного забезпечення).  
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Головуючий поставив на голосування питання про підтримання обласної 

програми «Створення містобудівного кадастру Черкаської області на 2023 - 2024 

роки» та рекомендувати на розгляд сесії обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт «Про затвердження обласної програми «Створення 

містобудівного кадастру Черкаської області на 2023 - 2024 роки» та рекомендувати 

на розгляд сесії обласної ради. 

Проєкт рішення «Про затвердження обласної програми «Створення 

містобудівного кадастру Черкаської області на 2023 - 2024 роки» додається (додаток 

40). 

Висновок додається (додаток 41). 

9. СЛУХАЛИ:  

Різника О.П. про затвердження обласної програми «Розроблення Схеми 

планування території Черкаської області на 2023 - 2025 роки». 

ВИСТУПИЛИ: 

 Клименко М.В. пояснив, що виконання програми дозволить провести 

глобальний аналіз ресурсного потенціалу Черкаської області та визначити 

рішення щодо планування забудови та іншого використання території області. 

Головуючий поставив на голосування про підтримку проєкту рішення 

обласної ради «Про затвердження обласної програми «Розроблення Схеми 

планування території Черкаської області на 2023 - 2025 роки та рекомендувати на 

розгляд сесії обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про затвердження обласної 

програми «Розроблення Схеми планування території Черкаської області на 2023 - 

2025 роки» та рекомендувати на розгляд сесії обласної ради. 

Проєкт рішення «Про затвердження обласної програми «Розроблення 

Схеми планування території Черкаської області на 2023 - 2025 роки» додається 

(додаток 42). 

Висновок додається (додаток 43). 

10. СЛУХАЛИ:  

Чикала Р.О. про внесення змін до рішення обласної ради від 11.09.2020 

№38-10/VІІ «Про обласну програму забезпечення учасників антитерористичної 

операції/операції об’єднаних сил і бійців-добровольців, які брали участь у 

захисті територіальної цілісності та державного суверенітету на Сході України, 

та членів їх сімей житлом у 2021-2025 роках». 

 Чикало Р.О. пояснив, що зміни вносяться через зміну розпорядника коштів 

та в програму додається новий пункт, де вказано, що у випадку загибелі (смерті) 
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позичальника-військовослужбовця, за рахунок бюджетних коштів погашається 

вся сума зобов’язань за кредитом, що існувала на момент його загибелі (смерті). 

ВИСТУПИЛИ: 

 Віштак І.А. запитав, чи є запитання та поставив на голосування питання 

про підтримку проєкту рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 11.09.2020 №38-10/VІІ «Про обласну програму забезпечення учасників 

антитерористичної операції/операції об’єднаних сил і бійців-добровольців, які 

брали участь у захисті територіальної цілісності та державного суверенітету на 

Сході України, та членів їх сімей житлом у 2021-2025 роках» та рекомендувати 

на розгляд сесії обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 11.109.2020 №38-10/VІІ «Про обласну програму забезпечення 

учасників антитерористичної операції/операції об’єднаних сил і бійців-

добровольців, які брали участь у захисті територіальної цілісності та державного 

суверенітету на Сході України, та членів їх сімей житлом у 2021-2025 роках» та 

рекомендувати на розгляд сесії обласної ради. 

Проєкт рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

11.109.2020 №38-10/VІІ «Про обласну програму забезпечення учасників 

антитерористичної операції/операції об’єднаних сил і бійців-добровольців, які 

брали участь у захисті територіальної цілісності та державного суверенітету на 

Сході України, та членів їх сімей житлом у 2021-2025 роках» додається (додаток 

44). 

Висновок додається (додаток 45). 

11. СЛУХАЛИ:  

Різника О.П. про затвердження Програми розвитку автомобільних доріг 

загального користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної 

власності у населених пунктах Черкаської області на 2023 - 2026 роки. 

Різник О.П. пояснив, що дана програма формує критерії відбору та 

формування переліку доріг, роботи на яких будуть виконуватися в поточному 

році за рахунок коштів державного, місцевого бюджетів та інших джерел, не 

заборонених чинним законодавством України. 

ВИСТУПИЛИ: 

Віштак І.А. запитав, чи подали пропозиції на 2023 рік. 

Різник О.П. відповів, що ДП «СМАД у Черкаській області» не приймає 

пропозиції, так як не затверджена дана програма. 

Головуючий поставив на голосування питання про підтримку проєкту 

рішення обласної ради «Про затвердження Програми розвитку автомобільних 

доріг загального користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної 

власності у населених пунктах Черкаської області на 2023 - 2026 роки». 
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ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про затвердження Програми 

розвитку автомобільних доріг загального користування місцевого значення, 

вулиць і доріг комунальної власності у населених пунктах Черкаської області на 

2023 - 2026 роки» та рекомендувати на розгляд сесії обласної ради. 

Проєкт рішення «Про затвердження Програми розвитку автомобільних 

доріг загального користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної 

власності у населених пунктах Черкаської області на 2023 - 2026 роки» додається 

(додаток 46). 

Висновок додається (додаток 47). 

 

Розгляд питання про Програму підтримки розвитку сільськогосподарських 

обслуговуючих кооперативів та сімейних фермерських господарств Черкаської 

області на період до 2020 року (розглядається в порядку контролю) та звіт про 

виконання цільової Програми розвитку міжнародного співробітництва та 

міжрегіональної співпраці Черкаської області на 2022 -2026 роки у 2022 році 

(розглядається в порядку контролю)перенесено на наступне засідання комісії за 

браком часу. 

 

 

 

Голова постійної комісії      І. ВІШТАК 

 

 

Секретар постійної комісії      В. БРАТАНІЧ 


